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ZAPISNIK 

 
7. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 9.11.2023 ob 19. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko,  Iztok De Faveri, Maja Šebalj, Rosana 
Bucaj , Boris Mahne 
Odsoten: Damjan Babič 
                                           
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost od 7 članov prisotnih 6 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1.Potrditev zapisnika 6. redne seje sveta KS z dne 7.9.2024; 
2. Tekoče aktivnosti v KS; 
3. Potrditev finančnega načrta KS za leto 2024: 
4. Vloge krajanov in ostali dopisi; 
5. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik pove, da so člani sveta  po pošti prejeli zapisnika 6. redne seje sveta KS. Ker na 
zapisnik ni bilo pripomb so člani soglasno s 6 glasovi ZA, nihče prosti sprejeli naslednji 
SKLEP št. 32-7: 
Potrdi se zapisnik 6. redne seje sveta KS Vanganel.  
 
 

AD 2 
TEKOČE AKTIVNOSTI V KS 

 
Predsednik poroča o izvajanju aktivnosti v KS na podlagi sprejetih sklepov, in sicer: 
1.Za cesto Bonini – Prade so pogodbe podpisane, investicija gre v razpis NRP 
2. V izvajanju je asfaltiranje ceste za Guce – NRP. 
3. OZ RK Koper smo predali defilibrator. 
4. Na igrišču v Vanganelu se je zamenjala poškodovana mreža. 
5.Na KS je bil sestanek s podžupanjo. Predstavniki KS smo izpostavili problematiko v KS  
   (kanalizacija Guci, odstranitev barak, kanalizacija Bonini II. faza, kanalizacija Čentur…) 
6.Zamenjava varnostnega ogledala pred teniškem igrišču. 
7.Tamponirala se je javna pot na Čenturju proti puču, čiščenje poti Čentur-puč proti Vanganelu,  
    mulčenje ob cestah.) 
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8.V Vangi se bi znižal strop umestitvijo varčnih luči. Izvedli smo razpis, pridobili tri ponudbe , 
najugodnejši je bila MARIVO, d.o.o v znesku 5.200,00 €. Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, 
nihče proto sprejeli naslednji 
SKLEP št.: 33-7 
Najugodnejšemu ponudniku Marivo, d.o.o. se izda naročilnico 
 
9.Asfaltiralo bi manjši del  cestišče na Hlibanu. Pridobili smo tri ponudbe, najugodnejši 
ponudnik je bil  KOMUS, d.o.o. višini 4.915,75 €. Člani sveta so s 6 glasovi ZA sprejeli 
SKLEP št. 34-7: 
Najugodnejšemu ponudniku KOMUS, d.o.o. Postojna se izda naročilnico. 
 
10. V izvajanju so priprave za asfaltiranje ceste Mali Čentur – puč. Izvedli smo razpis za sanacijo 
ceste. Najugodnejši ponudnik je bil KOMUS, d.o.o. v višini  8.858,54, s katerim smo podpisali 
pogodbo. Člani sveta so soglasno s 8 glasovi ZA, nihče prosti sprejeli naslednji 
SKLEP št. 35-7: 
Z Najugodnejšem ponudnikom KOMUS, d.o.o. se podpiše Pogodbo o snaciji ceste na 
Čenturju.                    
 
11. Izvedli smo razpis za asfaltiranje ceste Sv. Ubald. Prispele so tri ponudbe,  najugodnejši 
ponudnik je bil KOMUS d.o.o. v višini 21.641,96 €. Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče 
prosti  sprejeli naslednji 
SKLEP št. 36-7: 
S KOMUSOM, d.o.o. Postojna se podpiše Pogodba o asfaltiranju ceste Sv. Ubald. 
 
12. Predsednik pove, da je popise naredilo podjetje Prostor.si. 
 
13. Opravljeni so bili razgovori z lastniki parcel na Hlibanu, kateri še niso podpisali pogodbe o 
odkupu zemljišča. 
 
14. Na MO Koper je potekal sestanek predsednikov KS  z županom o  predlogih investicij, ki naj 
bi jih MO Koper vnesla v NRP za leto 2024. 
 
15. KS Vanganel je izvedla pohod krajanov na Čentur. Udeležba je bila zelo velika, krajani 
zadovoljni. Zahvala gre Golidarcem iz Čenturja, ki so za pohodnike pripravile pecivo in čaj, 
gostilničar pa golaž ob zaključku pohoda. Pohod naj bi postal tradicionalne vsako leto. 
 
 

Ad 3 
POTRDITEV FINANČNEGA PLANA KS ZA LETO 2024 

  
Članom sveta je bila podana obrazložitev finančnega plana za leto 2024. ( priloga k zapisniku) 
Med letom so možne manjše prerazporeditve. Člani sveta na  predlog finančnega plana KS za 
leto 2024 niso imeli pripomb , člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti  sprejeli 
naslednji 
SKLEP št. 37-7: 
Potrdi se finančni plan KS za leto 2024. 
 

Ad 4 
VLOGE  KRAJANOV IN OSTALI DOPISI 
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4.1. 
Karmen Zorko pisno obvesti svet KS o rušenju zidu na cesto-javno dobro v Sv. Ubaldu. 
Parcela je v lasti  Republike Slovenije. Člani sveta so bili enotnega mnenja, da se dopis naslovi na 
strokovne službe MO Koper z s prošnjo, da urgirajo. 
4.2. 
Krajanka iz Čenturja posreduje dopis v vezi z zlivanjem meteorne vode iz ceste-javno dobro na 
njeno dvorišče, ker ni urejeno odvodnjavanje. 
Člani sveta soglasno s 6 glasovi ZA , nihče proti, sprejmejo naslednji 
SKLEP št. 38 -7: 
Nabavi se pet litoželeznih rešet, krajanka si na lastne stroške vgradi rešetke pred 
vhodom v hišo. 
4.3. 
Prispela je vlogo prizadetega krajana J.V. in J.I., kateri se pritožuje nad sanacijo javne poti  št. 
1576 v Vanganelu proti Topolu. Pri sanaciji ceste naj bi prišlo do odstranitve mejnika, ki je bil 
postavljen na sredino ceste. Ker gre za oviranje del na cesti in obtožbe,  so bili člani sveta 
enotnega mnenja, da se vloge krajanov vezane na to cesto odstopi v obravnavo MO Koper,  
UGDOJP, ki je lastnica ceste.  
 

Ad 5 
RAZNO 

 
Predsednik pove, da se  na parkirišču ob večjem deževju nahajajo luže vode, zato predlaga, da bi 
se pripelje en kamion tampona. Člani se s predlogom strinjajo. 
 
S strani članov sveta je prišla pobuda da bi KS nabavila 150  stolov za dvorano in hladilnik. Člani 
sveta so soglasno s 6 glasovi ZA,  nihče prosti sprejeli 
SKLEP št. 39-7:  
KS nabavi 150 stolov in hladilnik za dvorano. Predhodno pridobi tri ponudbe, najugodnejšemu 
ponudniku se izda naročilnica 
 
 
Predsednik je sejo zaključil ob 21. uri. 
 
 
Zabeležila:      Predsednik KS 
Marica Babič, l.r.     Vili Krmac,. Lr. 
 
 
 
 
 
 
 
 


